
Referat styremøte Sortland Bridgeklubb 02.09.19 
 
Tid: 20.30 - 22.45 
 
Tilstede:Audun Aanes, Brynjar Berntsen, Olav Ellingsen, Silje Rasmussen, Tommy Elde 
Ikke tilstede: Jakob Johannessen - flyttet til Tromsø og trukket seg fra styreaktivitet inntil 
videre. 
 
Sak 8/19: Evaluering - sommerbridge 

Deltakelsen en god del økt fra fjorårets sommerbridge, alt i alt 48 personer 
økning. Dette gir også innvirkning på overskuddet, som kommer på kr 
10342,- 
Styret er fornøyd med arrangering av kveldene, kun èn kveld med litt 
regnskapsproblemer pga urutinerte ansvarlige. Hvis man må ty til “vikarer” 
til neste år bør man prioritere å gi litt mer opplæring over flere kvelder før 
de skal i ilden. 

 
Sak 9/19 Planlegging kommende turneringer - Høstcupen 

● Høstcupen starter opp 10.09 og går som Handicapturnering. Styret 
forsøker å gjøre en endring i oppstartstid - spillekveldene vil fremover 
starte 18.15. Dette som et tiltak for å sikre at spillekveldene ikke avsluttes 
senere enn ønsket. Brynjar informerer om dette på neste spillekveld 3/9 
slik at spillere blir klar over dette. 

● Silje har satt opp tjenesteliste over de kjøkkenansvarlige - denne henges 
opp på tavla, samt at Silje følger opp de ansvarlige per telefon dagen før. 

● Jorunn Ovesen har sagt seg villig til å ta ansvar for registreringen, noe vi 
setter stor pris på. 

● Foreløpig har vi ingen fast nøkkelansvarlig - vi forsøker å finne en løsning 
på dette. Tidligere har Rolf utført denne oppgaven, vi undersøker om han 
tar på seg å fortsette med det. 

● Vi innfører ny infopause i spillekvelden: før siste runde. Vi vil da ta opp 
følgende: 

○ Kommende turneringer 
○ Kjøkkentjeneste neste spillekveld 
○ Trekke vinlotteri 
○ Oppfordre til å rydde av bordet man sitter ved på dette tidspunkt, 

slik at koppene er ferdig vasket til vi er ferdig å spille 
 
Sak 10/19 Gjennomgang regnskap 



● Tommy orienterte om regnskapet, som var ført tom august 19. 
Regnskapet ser bra ut opp mot budsjettet - litt høyere deltakelse gir litt 
høyere inntekter, en trend vi håper fortsetter. 
 

Sak 11/19 Bridge+More 
● Vi har blitt kontaktet av leder for Stokmarknes BK angående evt innkjøp av 

nytt bridgesystem - Bridge+More - en slags kombinert stokkemaskin og 
bridgemate. 

● Styret vurderer at hvis systemet holder hva det lover vil det spare mye tid 
og frivillig innsats - som vil veie opp for den relativt store kostnaden ved 
innkjøp. 

● Det ble diskutert om man skulle inngå spleiselag med kretsen - men 
konkludert med at det er best at klubben står på eiersiden selv, så får 
heller kretsen leie av oss ved behov. Dette vil på sikt øke klubbens 
inntekter uten å kreve særlig med dugnadstimer. 

● Tommy sjekker referanser fra andre klubber som benytter systemet for å 
høre om det passer våre forhold 

● Audun kommuniserer med Stokmarknes angående evt spleiselag på 1 stk 
Bridge+More som testeksemplar i første omgang, hvis referansene er 
gode, samt undersøker de tekniske kravene ved en evt overgang. 

 
Sak 12/19 Premiering turneringer - reglement 

● .Det har etterhvert blitt tydelig at reglement for premiering i turneringer er 
vedtatt på forskjellige styremøter over lang tid - og det er derfor relativt 
vanskelig å skulle finne dette frem ved behov. Leder foreslår at det 
utarbeides et slags kompendium med de forskjellige reglementer. 

● Første turnering ut er Høstcupen - der kriteriene for premie er som følger: 
○ Spillere premieres individuelt pga Handicapformen 
○ Seks kvelder teller i sammendraget - altså kan man stryke dårligste 

resultat ved full deltakelse. “Ikke møtt” noteres som 45 % 
○ Det deles ut 6 premier, som følger:  

■ kr 600,-  
■ kr 500,- 
■ Kr 400,- 
■ Kr 300,- 
■ Kr 200,- 
■ Kr 100,- 

 
Sak 13/19 Rekruttering 



● Makkertorget: Da ordningen med makkertorg i stor grad har vært avhengig 
av at den ansvarlige har brukt tid til å ringe til potensielle spillere, ser vi at 
den ikke fungerer som hensikten var. Når da i tillegg Jakob har flyttet og 
ikke lengre har tid til å utføre oppgaven, ser vi det som lite hensiktsmessig 
å opprettholde ordningen. Som alternativ foreslås det å henge opp ei liste 
over klubbens spillere med telefonnummer i klubben. 

● “Perifere” spillere: Klubben har en mengde medlemmer som deltar “av og 
til” på klubbkveldene, og ikke har fast makker, i tillegg til de medlemmene 
som har sluttet å komme de siste årene. Styret besluttet å fordele 
ringelister til disse mellom seg og ta kontakt for å høre hva man kan gjøre 
for å få de tilbake i klubben, kanskje på en mer fast basis. Det ble 
konkludert med at vi venter en måneds tid utover høsten for å få bedre 
oversikt over hvem dette måtte gjelde - vi vet at vi har en god del spillere 
som ikke spiller Sommerbridge uansett. 

● Nybegynnerkurs: Styret diskuterte muligheten for å avholde kurs. Med 
fjorårets forsøk friskt i minne (kun èn deltaker) ble vi enige om å avvente til 
januar med kurs, og da forsøke å skape mer blest om oppstarten - kanskje 
en annonse i avisen eller lignende. 

 
Sak 14/19 Eventuelt 

● Årsfest: Styret besluttet at årets årsfest utsettes, og midlene vi sparer på 
dette videreføres til neste års budsjett da klubben feirer jubileum. 

● Jubileumsturnering 2020: Det ble diskutert om det var mulig å avholde en 
jubileumsturnering i 2020. Med dagens turneringsprogram ser vi at det er 
vanskelig å få inn ei ekstra turnering i området - men det kan kanskje 
være mulig å gjøre ekstra stas ut av en av de turneringene vi allerede 
arrangerer - altså Påskekyllingen eller Julebukken. Dette holder vi i mente 
til neste møte. 

● NM-arrangør: Det er gått ut forespørsel på sosiale media om noen ønsker 
å spille opp som arrangør for NM Lag i slutten av mai 2020 da de sliter 
med å finne arrangørklubb. Styret konkluderte med at et slikt arrangement 
krever mer enn vi kan stille opp med på såpass kort varsel- vi søker 
dermed ikke om å arrangere dette. 

● Sponsor: Vi har per tiden ingen sponsorinntekter. Audun skulle høre med 
Advokatfirmaet Wold om sponsormidler, men har ikke kommet noe vei 
med det da han føler seg inhabil. Fjordkraft ble også lansert som en 
potensiell sponsor. Styret ble enige om at Audun og Tommy samarbeider 
om et “sponsorbrev” til de nevnte, der Audun henvender seg til Fjordkraft 
og Tommy til Advokatfirmaet Wold. 



Sortland, 05.09.19 
 
 
 
Audun Aanes - referent 

 


